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Dorpsschouwen Midlum en Wijnaldum     - Ron Leen 

NIEUWSBRIEF - april 2019 
 

Midlum en Wijnaldum zijn twee 
dorpen binnen de gemeente 
Harlingen met twee verschillen-
de karakters. Wijnaldum verder 
van Harlingen en meer op zich-
zelf en een kleiner aantal inwo-
ners. Midlum tegen Harlingen 
aan, meer gericht op Harlingen 
en groter dan Wijnaldum. Maar 
ook twee dorpen met gemeen-
schappelijke belangen, al was 
het maar het feit dat veel kin-
deren uit Wijnaldum sinds de 
sluiting van de dorpsschool ge-
bruik maken van de OBS Middel-
stein in Midlum. En ook het feit 
dat beide dorpen reikhalzend 
uitkijken naar het nu al ruim vijf 
jaar geleden beloofde fietspad 
dat beide dorpen met elkaar 
moet gaan verbinden zonder 
onzinnige omfietsroutes.  

Midlum 
Tijdens de dorpsschouw in Mid-
lum vielen de volgende knelpun-
ten op: Het nieuwe wandelpad 
langs de N31 aan de grens met 
Midlum stopt in één keer. De 
fietsroutebewijzering langs de 
Harlingerstraatweg richting Fra-
neker en Harlingen via de Ko-
ningsbrug is onduidelijk. De pa-
rallelweg langs de N31, de oude 
weg over de Koningsbrug, heeft 
alleen een bestemming voor 
landbouwverkeer, een hoop as-
falt voor relatief weinig verkeer. 
Bovendien maken veel fietsers 
gebruik van deze brede en bijna 
niet gebruikte asfaltweg om hun 
tochtje van en naar de Konings-
brug iets af te snijden en daarbij 
creëren zij hun eigen fietsroutes 
door het struikgewas richting 

Midlum. Als laatste punt de 
N31 zelf. De bomenrij is bij 
Midlum een hele kale bedoe-
ling geworden met uitzicht op 
het bedrijventerrein Oostpoort 
en er wordt geluidsoverlast 
ervaren. Naast deze punten 
waren er natuurlijk ook posi-
tieve opmerkingen te maken, 
zoals de aanpak van het pro-
ject vervanging sociale wonin-
gen door De Bouwvereniging 
en de herinrichting van de Juli-
analaan.  

Wijnaldum  
Wijnaldum is een dorp waar 
bijna iedereen tevreden over is 
en heel veel goed gaat, zou-
den we na afloop krijgen te 
horen. Dat bleek ook wel tij-
dens de ronde zelf, ook al valt 
er altijd wel iets te verbeteren. 
Er zijn bijvoorbeeld nog steeds 

zorgen over de gaten in de weg 
en de plaats van verkeersborden 
op de Winamerdyk. Daarnaast is 
er een lek in de ijsbaan, wat mo-
gelijk door de wortels van de bo-
men komt. Bomen die amper nog 
zichtbaar waren in het Winamer 
Bos. Op initiatief van Staatsbos-
beheer heeft er in het bos een 
ware kaalslag plaatsgevonden. De 
bewoners willen zelf al aan de 
slag om verbeteringen toe te 
brengen. De geestdrift van de 
Winamers viel de hele schouw op. 
Het dorp mooier maken door zelf 
bloembakken te onderhouden en 
de berm in te strooien met 
bloemzaad. Men was tevreden 
dat bij de nieuwbouw van de soci-
ale huurwoningen gedacht wordt 
aan een groen karakter en de 
structuur van het dorp in ere 
wordt gehouden.  
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Raadsvergadering 21 maart 2019      - Ron Leen 

Verslag van de raad 
Eén van de kortste raadsverga-
deringen sinds tijden, namelijk 
maar 55 minuten. Wél een ver-
gadering waarin het amende-
ment op het preadvies armoede-
beleid én de motie over de ver-
bodsbepaling over het op- en 
loslaten van alle soorten ballon-
nen bij feesten en evenementen 
in de gemeente Harlingen, una-
niem door de gemeenteraad zijn 
aangenomen. Beide op initiatief 
van de PvdA-fractie (eigenlijk 
van ons jongste fractielid Wel-
moed Konst) en met volledige 
steun van alle partijen in de ge-
meenteraad ingediend.  
Natuurlijk is er discussie en vul-
len we elkaar inhoudelijk aan. 

Zo hebben de woordvoerders 
voor het armoedebeleid een 
avond bij elkaar gezeten om tot 
een gezamenlijk amendement 
te komen. En er is voor de mo-
tie rondom het verbod op het 
loslaten van ballonnen nog heen 
en weer gebeld met bijvoor-
beeld Sietse Zoodsma van het 
CDA om te kijken naar de ande-
re soorten ballonnen die er ook 
zijn. Het gevolg: de gehele ge-
meenteraad is tevreden met 
wat er op tafel ligt, omdat we 
aan het begin van de voorberei-
ding al met elkaar zijn gaan 
praten. 
 
Volgens ons is dit de crux van 
goed raadswerk: Vooraf met 

Beste Rooie Ouwe Seunen,  
 
De verkiezingen liggen weer 
achter ons en de Nederlandse 
politiek kan opzoek naar een 
antwoord. Hoe laten wij de kie-
zer zien waar FvD de plank mis 
slaat?  
De landelijke politiek heeft deze 
verkiezingen gekaapt en zijn niet 
bij machte geweest het initiatief 
bij FvD weg te halen. Sterker 
nog zij hebben zich laten verlei-
den mee te gaan in de zoge-
naamde strijd om de Eerste Ka-
mer. We hadden gehoopt dat zij 
in staat zouden zijn duidelijk te 
maken dat het om provinciale 
verkiezingen ging maar men is 
meegegaan in de retoriek van 
FvD.  
Het heeft ons verrast dat in Har-
lingen 17,5% van de kiezers hun 
stem aan FvD hebben gegeven. 
Welk signaal hebben deze kie-
zers ons willen geven? Dat er 
onvrede in Nederland heerst bij 
een gedeelte van de bevolking 
mag ondertussen duidelijk zijn 
en het is aan ons daar een ant-
woord op te vinden. Wij behoren 
tot de gelukkigste landen in de 
wereld, maar wij vergeten 

zoveel mogelijk partijen het on-
derwerp goed voorbereiden. 
Vervolgens ons richten op het 
kaderstellen voor en het contro-
leren van de uitvoering door het 
college en de ambtenaren. 
 
Natuurlijk moeten we ervoor 
oppassen dat het debat niet 
wordt doodgeslagen en dat de 
gemeenteraad transparant blijft 
naar de burger, maar we moe-
ten er ook voor oppassen dat 
het politieke spel van het debat 
de kwalitatieve inhoud van het 
onderwerp schaadt. We denken 
dat we daar ten aanzien van het 
concept armoedebeleid in ge-
slaagd zijn.  

te dragen voor een goed sociaal 
domein zoals wij dat al jaren 
doen. Zichtbaar zijn tijdens wijk
- en buurtschouwen, aandacht 
voor Wijnaldum en Midlum. On-
ze raadsleden en wethouder zijn 
hier voortdurend mee bezig. 
De voorjaarsvergadering zijn wij 
als bestuur weer zonder kleer-
scheuren doorgekomen. Wij zijn 
een gezonde afdeling.  
Na een lang slepende ziekte is 
Jouke Geertsma overleden en 
verliezen wij een gewaardeerd 
lid. Hij heeft zich in Harlingen op 
diverse terreinen ingezet. 
23 mei zijn de Europese verkie-
zingen en wij gaan voor een 
goed resultaat. Zijn onze politie-
ke leiders dan sterk genoeg om 
de kiezers het ware verhaal te 
vertellen en zich niet laten lei-
den door populistisch en oppor-
tunistisch geluiden? Wij gaan 
voor ons eigen geluid: eerlijk 
delen en zorgen voor elkaar. De 
kiezer heeft recht te weten waar 
voor hij stemt. 
 
Namens het bestuur, 
 
Willem de Graaf 

Afdelingsvoorzitter aan het woord      - Willem de Graaf 

steeds meer de onderkant van 
onze maatschappij. Zij die ons 
echt nodig hebben. Daar zullen 
wij als PvdA meer aandacht aan 
moeten besteden en veel na-
drukkelijker ons verhaal laten 
horen. Staan voor onze waar-
den en normen zoals die ooit 
zijn vastgelegd. Niet om terug 
te gaan naar het verleden maar 
onze normen en waarden te 
vertalen naar de huidige tijd. 
Eerlijk verdelen, zorgen voor 
elkaar, meedoen naar draag-
kracht. Eigen verantwoordelijk-
heid is een goed ding, maar 
daar kunnen wij niet alles onder 
schuiven. Er blijven mensen die 
daarbij hulp nodig hebben en 
die hulp mag je van een over-
heid verwachten. Wij als PvdA 
hebben het in Harlingen niet 
slecht gedaan. Een bescheiden 
kleine winst van 0,1%, maar 
wel de tweede partij in deze 
verkiezingen. De kiezers zijn 
niet bij ons weggelopen, maar 
dat betekend niet dat wij niets 
hoeven te doen. Wij moeten 
onze boodschap nog beter blij-
ven uitdragen.Dat kunnen wij 
hier in Harlingen doen door 
goed beleid te voeren en zorg 
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